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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök úr !

Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán miniszter úrhoz, az Ember i
Erőforrások miniszteréhez „A csornai és a kapuvári mentés megújulása” címmel .

A kérdésre adott választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A Rábaköz egészségügyi ellátása nemcsak stabilizálódott az elmúlt három évben, hanem számos szép
fejlesztés is megvalósult, illetve megvalósul a közeljövőben. Ide sorolható a csornai Margit Kórház több
százmillió forintos fejlesztése, a csornai szakrendelő tervezett megépítése 1,3 milliárd forintból, vagy épp a
kapuvári egészségszervező iroda létrehozása . A szocialista kormányok idején tapasztalt kivéreztetés évei
után ezekkel az intézkedésekkel végre talpra állhatott a rábaközi egészségügy, a prevenció, az alap-, és a
középfokú ellátás tekintetében is.

Sajtóhírek szerint a fejlesztéseknek ezzel még nincs vége, hiszen a korábbi, kapuvári esetkocsi-beszerzés t
követően, a Kormány tájékoztatása szerint a csornai mentőállomás is része az Emberi Erőforrások
Minisztériuma által támogatott, a TIOP 2 .2 .1-11/1-2012-0001 "Sürg ősségi ellátás fejlesztése - mentés "
kiemelt projekt keretében megvalósuló beruházásnak .

Kérdésem ennek fényében a következő :

1 . Mit tartalmaz az említett projekt a csornai ment őállomásra vonatkozóan? Mikor kezdődhet és miko r
fej eződhet be a munka?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2013 . november 3 .

Gyopáros Alpár
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